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PROTOKÓŁ NR IV/22 

z zebrania sprawozdawczo – wyborczego z mieszkańcami Osiedla Leśnego 

04 kwietnia 2022 r. 

 

J. Łukasik – Zastępca Przewodniczącego Zarządu – powitał władze miasta oraz zebranych 

mieszkańców.  

W I terminie zebrania brak wymaganego kworum, kolejne zaplanowano na godz. 17.15. 

W II terminie zebrania – uczestniczy 20 mieszkańców. 

Lista obecności stanowi zał. nr 1 

 

Mieszkańcy minutą ciszy uczcili pamięć zmarłego Krzysztofa Firgolskiego – długoletniego 

Przewodniczącego Zarządu Osiedla Leśnego.  

 

Ad. 2.  

J. Łukasik – Zastępca Przewodniczącego Zarządu – przedstawił sprawozdanie z 

działalności Osiedla Leśnego w 2021 r., które stanowi - zał. 2 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 3. 

J. Łukasik – Zastępca Przewodniczącego Zarządu – przedstawił Uchwałę Nr 1/2022 

zebrania z mieszkańcami Osiedla Leśnego w sprawie podziału środków finansowych 

przeznaczonych na działalność osiedla. Propozycje wydatkowania środków na 2022 rok 

mieszkańcy przegłosowali jednogłośnie. Uchwała Nr 1/2022 stanowi – zał. 3 do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad. 4  

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – poinformowała o budżecie i planowanych 

inwestycjach w 2022 roku: 

Dochody budżetowe zakłada się w wysokości 112.545.776,72 zł, 

Wydatki planuje  się w wysokości  110.262.503,72  zł. 

Inwestycje: 

- na budowę ulicy Wiejskiej, Tęczowej, Słonecznej i Barwnej  Gmina otrzymała 

dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład w wys. 9.702.855 zł. Termin na jaki 

zaplanowano budowę ulic to lata 2022-2024. W postępowaniu przetargowym na realizację 

zadania zostały złożone dwie oferty.  Dnia 30.03.2022 r. odbyło się otwarcie ofert. Obie 

oferty są na kwotę powyżej 20 mln zł. brutto. 
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- budowa ulicy Zbożowej, która została zrealizowana w ramach zadania pn.: „Budowa 

odcinków dróg na os. Leśnym – ul. Prosta, Łąkowa, Zbożowa” w styczniu br. uzyskano 

pozwolenie na użytkowanie,  

- budowa ulicy Łąkowej (odc. od ul. Zbożowej – w kierunku przejazdu kolejowego) 

realizowana w ramach zadania pn.: „Budowa odcinków dróg na os. Leśnym – ul. Prosta, 

Łąkowa, Zbożowa”, 

- budowa ulicy Łąkowej (odc. od ul. Zbożowej do ul. Wiejskiej z wyłączeniem skrzyżowania 

z ul. Wiejską), Gmina otrzymała dofinansowanie do budowy z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg, 

- rozbudowa budynku Szkoły Podstawowej Nr 4 (zakończenie 09.2022 r.), 

- wymiana oświetlenia ulicznego na ledowe, 

- budowa odcinka ul. Targowej od przejazdu kolejowego do zbiornika retencyjnego, 

- kontynuacja budowy ścieżek rowerowych m.in. przy ul. Leśnej na odcinku od Polomarketu 

do drogi krajowej nr 10, 

- budowa mini tężni koło Muzeum Solca oraz groty solnej w Ośrodku Sportu i Rekreacji, 

- w sprawie promu poinformowała, że przyczółki, drogi i oznakowanie są już wykonane. 

Prom jest też gotowy, jednak nie osiąga on prędkości projektowej jaka była założona. Trwają 

prace prowadzone przez wykonawcę promu, aby można było osiągnąć docelową prędkość 

projektową, 

- przebudowa Placu Jana Pawła II oraz budowa parkingu u zbiegu ulic Wolności i Toruńskiej. 

Przebudowa Placu obejmowała m.in. zmianę układu komunikacyjnego, przebudowę 

infrastruktury podziemnej, wymianę nawierzchni, budowę nowego oświetlenia, lokalizację 

elementów małej architektury, budowę fontanny oraz aranżację zieleni. W ramach budowy 

parkingu wykonano 23 miejsca postojowe, w tym 2 dla osób niepełnosprawnych.  

 

Ad. 5. 

J. Łukasik - w związku ze śmiercią Przewodniczącego Zarządu Osiedla Leśnego konieczne 

stało się uzupełnienie składu osobowego do zarządu. 

W celu przeprowadzenia wyborów uzupełniających należy powołać 3 osobową Komisję 

Skrutacyjną.  

Proszę mieszkańców o zgłaszanie osób chętnych do pracy w Komisji Skrutacyjnej, 

jednocześnie informuję, że osoby które wejdą w skład Komisji Skrutacyjnej nie mogą 

kandydować na członka zarządu osiedla.   

Zgłoszono 3 osoby: 

1. Alicję Żaguń, 
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2. Andrzeja Bąbkę, 

3. Mirosława Cabana.  

 

P. Łukasik – Kto jest za zamknięciem listy ?  

Mieszkańcy zagłosowali jednogłośnie za zamknięciem listy.  

 

p. Łukasik – proszę o zgłaszanie kandydatów do pracy w zarządzie osiedla. 

Do zarządu zgłoszono następujące osoby: 

1. Pana Łukasza Owieśnego – wyraził zgodę, 

2. Pana Marcina Pliszkę – wyraził zgodę, 

3. Panią Agnieszkę Szachniewicz – wyraziła zgodę.  

 

J. Łukasik – Kto jest za zamknięciem listy ?  

Mieszkańcy zagłosowali za zamknięciem listy kandydatów.  

 

Komisja Skrutacyjna wpisała nazwiska kandydatów na kartach do głosowania. 

J. Łukasik – poinformował, że wyboru kandydata należy dokonać poprzez zaznaczenie w 

kółeczku numeru przy wybranym kandydacie. Należy zaznaczyć tylko jednego kandydata, 

aby głos był ważny.  

Kandydat z największą ilością głosów zostanie wybrany do zarządu osiedla.  

Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania i pozbierała do urny, a następnie 

przeliczyła głosy.  

A.Żaguń - odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej z wyborów uzupełniających do zarządu 

Osiedla Leśnego.  

Największą liczbę głosów otrzymał Pan Łukasz Owieśny, który został powołany do zarządu. 

Zarząd udał się na naradę w celu ukonstytuowania się.  

Na Przewodniczącego zarządu Osiedla Leśnego wybrano Pana Józefa Łukasik, Zastępcą 

został Pan Mirosław Caban, Sekretarzem Pani Beata Żurek, członkowie to Pan Mirosław 

Gronowski i Pan Łukasz Owieśny.   

 

Ad. 6.  

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła zmiany do projektu 

Statutu Osiedla Leśnego m.in. dot. gospodarki finansowej osiedla. Mieszkańcy jednogłośnie 

przyjęli przedstawione propozycje zmian w statucie.   
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Ad. 7.   

Mieszkańcy zgłosili wnioski dot.: 

- braku ławek i koszty ulicznych wzdłuż ul. Prostej, 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że będą sukcesywnie 

dostawiane.  

 

- terminu rozpoczęcia budowy ul. Wiejskiej, 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że w 2022 r. powinna zostać 

rozpoczęta budowa. 

 

- dofinansowania przez Gminę do wymiany piecy, 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza – przedstawiła z jakich programów mogą mieszkańcy  

skorzystać w 2022 roku tj. dofinansowanie do wymiany źródeł ciepła, z Programu „Czyste 

Powietrze” oraz z Programu usuwania azbestu.     

 

- naprawy nawierzchni ul. Leśnej, 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – ulica należy do Zarządu Dróg Wojewódzkich, 

jesteśmy po spotkaniu z Urzędem Marszałkowskim, który planuje przystąpić do projektowani 

w pierwszej kolejności ul. Garbary, aż do ul. Leśnej. Wykonane zostaną odwierty nawierzchni 

ul. Leśnej aby sprawdzić jej stan. Zostaną wykonane  2 ronda przez Urząd Marszałkowski, 

przy ul. Garbary, a także na skrzyżowaniu ul. Leśnej, ul. Powstańców. Odcinek od 

Polomarketu do drogi krajowej Nr 10 będzie realizowany po ustaleniu czy Gmina przejmie ul. 

Leśną od Urzędu Marszałkowskiego. 

 

- naprawy ul. Orzechowej (głębokie dziury, wyrównanie), 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że zastanowimy się nad rozwiązaniem 

tego problemu.  

 

- kurzawki na drogach gruntowych, konieczności ograniczenia prędkości nas tych drogach, 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza - zaapelowała do mieszkańców o dostosowanie prędkości 

jazdy na drogach gruntowych do warunków pogodowych.  

 

- Czy ul. Kościuszki będzie nadal jednokierunkowa ? 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że tak. 
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- głębokich dziur w ul. Leśnej na wysokości Sezam Stal, 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że zostało zgłoszone to do Zarządu 

Dróg Wojewódzkich w Bydgoszczy. 

 

- postawienia dwóch dodatkowych tablic informacyjnych w okolicach ul. Orzechowej i ul. 

Prostej (na początku ulicy). 

Prośba została przyjęta do realizacji.  

 

- prośba do policji o częstsze kontrole prędkości na ul. Leśnej na odcinku od Polomarketu do 

Cerrfura.   

- złej nawierzchni ul. Toruńskiej.  

- terminu wykonania sieci wod – kan. w ul. Wyczółkowskiego – odpowiedzi udzielił S. 

Wrycza – Prezes ZGK sp. z o.o. 

 

 

J. Łukasik – podziękował zebranym i zakończył zebranie o godz. 19.00. 

                                   

  

  Przewodniczący Zarządu Osiedla Leśnego 

Józef Łukasik  

 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Ciudzińska  

   

 

    

   

 

 

 

 

 


